
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK  
Datum: 2. 12. 2014 od 16:00  
Místo: Hollar, místnost č. 212 
 
Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Denisa Hejlová, Ph.D.; Ing. 
Monika Hollmannová; prof. PhDr. Hynek Jeřábek CSc.; Ing. Ivo Koubek; PhDr. Jiří Kukačka; 
PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D.; PhDr. Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, Ph.D. 
Za studentskou komoru: Jan Buchar; Miroslav Čermák; Ondřej Dočkal; Jakub Losenický; 
Adéla Sílešová; Bc. Tereza Svobodová; Sandra Štefaniková; Bc. et Bc. Ema Šťastná 
 
Omluveni:  
PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D.; Adam Nedvěd;  
 
Neomluveni: 
Lukáš Hendé Djakoualno;  
 
Hosté:  
děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro doktorské studium a další formy 
vzdělávání PhDr. Natálie Švarcová Ph.D.; proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, 
Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. Kateřina Králová, proděkan pro studijní 
záležitosti PhDr. Ing. Petr Soukup; proděkan pro vědu a rozvoj doc. PhDr. Michal Kubát, 
Ph.D.; proděkan pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; předseda AS UK PhDr. 
Tomáš Nigrin Ph.D.; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D., zástupce odborů; laureáti Zlatých kurzů za 
LS 2013/14. 
 
1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 

 
T. Weiss zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Informoval o činnosti předsednictva od 
posledního zasedání AS FSV UK. 
 
Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé  
období.  
Schváleno tichým souhlasem 
 
2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 

 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje program zasedání 2. 12. 2014. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová 
Tejkalová, Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
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Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno, Dočkal 
Schváleno 
 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje upravený zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 4. 11. 
2014. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová 
Tejkalová, Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Buchar, Djakoualno, Dočkal 
Schváleno 
 
 
3. Informace z AS UK 

 
T. Nigrin informoval AS FSV UK o aktuální agendě na rektorátu a AS UK a připravované 
revizi Dlouhodobého záměru UK. 
 
 
4. Informace z komisí AS FSV UK 

 
Legislativní komise probírala změnu VJŘ AS FSV UK, změnu Statutu FSV UK a způsob volby                             
předsednictva AS FSV UK. Legislativní komise informovala, že podle jejího výkladu VJŘ AS                         
FSV UK by v rámci bodu Různé neměla být přijímána žádná usnesení. 
 
Studijní komise se sešla jednou a probírala akreditaci. 
 
Ekonomická komise řešila zejména otázku převodu zůstatku prostředků institutů z roku 2013.                       
Předsedkyně EK informovala, že se uskutečnilo jednání rozšířeného kolegia děkana, které o                       
problému jednalo. Podle vyjádření děkana budou všechny zůstatky z let 2013 a 2014                         
převedeny jednotlivým institutům. 
 
Sociální komise se nesešla. 
 
Komise pro PR a zahraniční vztahy projednávala otázku, jak lépe informovat studenty o                         
činnosti AS FSV UK. Komise navrhla vytvořit facebookovou stránku Senátu, která tomto účelu                         
bude sloužit a bude spravována Adélou Sílešovou.  
 
Schváleno tichým souhlasem. 
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5. Studentské peníze 
 
M. Čermák představil bilanci studentských peněz za rok 2014. Celkem se rozdělilo 203 150                           
Kč pro kalendářní rok 2014. V rozpočtu tak zbylo 36 850 Kč, které se převedou do roku 2015.                                   
Největším příjemcem peněz v roce 2014 bylo hnutí Oživme Hollar. 
 
Usnesení č. 4: AS FSV UK bere na vědomí informace o čerpání studentských peněz. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová 
Tejkalová, Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Dočkal 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
 
 
6. Zprávy z proběhlých výběrových řízení na FSV UK 

 
K. Švec informoval o výběrovém řízení na ředitele IMS, vše proběhlo v pořádku. 
 
Svobodová byla na výběrovém řízení na vedoucí KJP. Byla pouze jedna kandidátka, která 
zhodnotila své dosavadní působení a nastínila problematiku, se kterou se potýká.  
 
Buchar byl u výběrového řízení na ředitele Institutu politologických studií. Kandidát obhajoval 
svou dosavadní pozici, jehož působení bylo viděno pozitivně. Pouze se mu vytýkala chybějící 
docentura. 
 
Čermák na IKSŽ, kde byli dva kandidáti. Řízení bylo regulérní a bez pochybení. Ředitelkou 
byla doporučena Němcová Tejkalová a doporučená děkanovi. 
 
Kukačka byl na výběrovém řízení pro CIVT, kam se dostavili čtyři kandidáti. Po technické 
stránce bylo výběrové řízení v pořádku. Zároveň jednotliví kandidáti komentovali současný 
stav CIVT a navrhovali body ke zlepšení. 
 
Děkan také požádal Senát, zdali by vyslal pozorovatele na výběrové řízení pro CESES.  
 
 
7. Převolení předsednictva AS FSV UK 

 
Usnesení č. 5: AS FSV UK jmenuje volební komisi pro volbu předsednictva a 
předsedy/předsedkyně AS FSV UK ve složení Ema Šťastná, Hynek Jeřábek, Michal 
Červinka. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Hejlová, Švec, Němcová Tejkalová, Čermák, 
Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Dočkal 
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Proti: nikdo 
Zdržel se: Šťastná, Jeřábek, Červinka 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
 
Mezi kandidáty byli nominováni Hollmannová, Weiss, Čermák, Sílešová, Svobodová. Všichni 
nominaci přijali. 
 
Ze 17 odevzdaných hlasů byl jeden hlas neplatný. Volební komise spočítala hlasy pro 
jednotlivé kandidáty: 
 
Hollmannová 7 
Weiss 4 
Čermák 8 
Sílešová 7 
Svobodová 6 
 
Usnesení č. 6: AS FSV UK zvolil Moniku Hollmannovou, Tomáše Weisse, Miroslava 
Čermáka a Adélu Sílešovou členy předsednictva AS FSV UK. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová 
Tejkalová, Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Dočkal, 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Sílešová 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
 
Na funkci předsedy/předsedkyně byli nominováni Hollmannová a Weiss, přičemž 
Hollmannová nominaci nepřijala.  
 
Ze 17 odevzdaných hlasů byl jeden hlas neplatný. Volební komise spočítala odevzdané hlasy: 
 
Weiss 14 
 
Usnesení č. 7: AS FSV UK zvolilo Tomáše Weisse předsedou AS FSV UK. 
Pro: Weiss, Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová 
Tejkalová, Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Dočkal 
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
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8. Předávání zlatých kurzů 
 
Děkan a proděkan Soukup předali diplomy oceněným pedagogům a poděkovali jim za jejich 
práci pro fakultu. Seznam oceněných bude k dispozici na stránkách fakulty. 
 
 

9. Doplňovací volby do AS UK 
 
Předseda dílčí volební komise M. Čermák informoval o průběhu a výsledcích doplňovacích                       
voleb do AS UK, které proběhly na FSV UK. Bohužel se zúčastnilo voleb pouze 7,85 %, tj.                                 
327 voličů. Pouze 8 hlasů bylo neplatných. Zvoleným senátorem do Akademického senátu                       
Univerzity Karlovy se stal: Jan Málek (IES) s celkovým počtem 231 platných hlasů. Druhým,                           
neúspěšným kandidátem byla Adéla Sílešová (IKSŽ) s celkovým počtem 88 platných hlasů. 
 
Návrh Usnesení č.8: AS FSV UK blahopřeje Janu Málkovi ke zvolení do AS UK a děkuje                               
všem, kteří se na organizaci doplňovacích voleb do AS UK podíleli. 
 
H. Jeřábek navrhl protinávrh: 
 
Usnesení č. 8: AS FSV UK blahopřeje Janu Málkovi ke zvolení do AS UK a děkuje všem, 
kteří se na organizaci doplňovacích voleb do AS UK podíleli. AS FSV UK děkuje studentům, 
kteří se zúčastnili doplňovacích voleb do AS UK. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Němcová Tejkalová, 
Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Weiss, Dočkal, Švec 
Nepřítomni: Hollmannová, Němcová Tejkalová, Hejlová, Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
 
 

10. Akreditace studijních oborů 
 
Proděkan Soukup představil předloženou akreditaci navazujícího magisterského oboru               
Sociologie. M. Červinka shrnul debatu k akreditaci v rámci studijní komise AS FSV UK. 
 
Usnesení č. 9: AS FSV UK doporučuje Vědecké radě FSV UK schválení navazujícího 
magisterského oboru Sociologie po zapracování připomínek. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová Tejkalová, 
Šťastná, Čermák, Sílešová, Svobodová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Weiss  
Proti: nikdo 
Zdržel se: Dočkal  
Nepřítomni: Hollmannová, Němcová Tejkalová, Hejlová, Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
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11. Změna Pravidel pro sestavování rozpočtu FSV UK 
 
Děkan shrnul stávající personální situaci na děkanátu a probíhající debatu o podobě a vnitřní                           
struktuře rozpočtu FSV UK. Předsedkyně ekonomické komise M. Hollmannová komentovala                   
vyjádření děkana. Dále se do diskuze zapojili další senátorky a senátoři. 
 
Usnesení č. 10: AS FSV UK pověřuje předsedkyni Ekonomické komise AS FSV UK 
sestavením a řízením pracovní skupiny pro přípravu nových Pravidel pro sestavování 
rozpočtu FSV UK, do níž budou kromě členů Ekonomické komise AS FSV UK přizváni i 
tajemníci všech institutů FSV UK nebo jejich zástupci a zástupce vedení FSV UK. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Hejlová, Švec, Němcová Tejkalová, 
Šťastná, Dočkal, Sílešová, Štefaniková, Losenický, Buchar, Weiss  
Proti: nikdo 
Zdržel se: nikdo 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Schváleno 
 
Usnesení č. 11: AS FSV UK navrhuje, aby byla provedena podrobná analýza finančních toků 
souvisejících s jednotlivými činnostmi na fakultě a jejích institutech.  
Pro: Hollmannová, Jeřábek, Hejlová, Šťastná, Dočkal, Štefaniková, Svobodová 
Proti: Weiss, Koubek, Kukačka, Sílešová, Švec 
Zdržel se: Čermák, Losenický, Červinka, Tejkalová Němcová, Buchar 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno 
Usnesení nebylo schváleno 
 
 

12. Změny VJŘ AS FSV UK a Statutu FSV UK 
 
Svobodová představila vypracovaný návrh a jeho dílčí složky podrobněji rozebrala. 
 
Děkan se vyjádřil k předneseným návrhům k předloženým změnám Volebního a jednacího 
řádu AS FSV UK.  
 
Usnesení č. 12: AS FSV UK vyzývá vedení FSV UK, aby otevřelo diskusi o změně Statutu 
FSV UK a navrhlo její harmonogram. 
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Švec, Němcová Tejkalová, Šťastná, 
Dočkal, Sílešová, Losenický, Buchar  
Proti: nikdo 
Zdržel se: Weiss, Štefaniková 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno, Hejlová 
Schváleno 
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Usnesení č. 13: AS FSV UK vyzývá děkana FSV UK, aby připravil opatření děkana týkající 
se složení rozšířeného kolegia děkana.  
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Červinka, Jeřábek, Švec, Němcová Tejkalová, Šťastná, 
Sílešová, Buchar, Weiss, Štefaniková 
Proti: nikdo 
Zdržel se: Losenický, Dočkal, 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno, Hejlová 
Schváleno 
 
Svobodová představila návrhy na změny týkající se volebního řádu do AS FSV UK, přičemž 
tyto body míří na větší transparentnost volby a zajištění i větší dostupnosti informací o 
kandidátech studentům. Otevřela se diskuze projednávající jednotlivé body návrhu. 
 
Usnesení č. 14: AS FSV UK žádá vedení FSV UK, aby navrhlo změnu Volebního a 
jednacího řádu AS FSV UK ve smyslu návrhu předloženého legislativní komisí AS FSV UK.  
Pro: Hollmannová, Koubek, Kukačka, Jeřábek, Švec, Šťastná, Dočkal, Sílešová, Buchar 
Weiss, Štefaniková 
Proti: Losenický 
Zdržel se: Červinka 
Nepřítomni: Krištoufek, Nedvěd, Djakoualno, Hejlová, Němcová Tejkalová 
Schváleno 
 
Návrh na změnu volby předsednictva AS FSV UK byl odložen do dalšího zasedání. 
 

13. Úprava studijních pravidel (k diskusi) 
 
Tento bod nebyl projednán, jelikož nebyly zpracovány podklady. 
 

14. Různé 
 

a. Ema Šťastná rezignovala na mandát senátorky a post jednatelky AS FSV UK kvůli 
studijnímu výjezdu do zahraničí a rozloučila se s přítomnými. 

b. Senát prodiskutoval okolnosti spouštění aplikací pro přístup k Google Apps. 
c. Dále se projednalo hodnocení studentských prací děkanem a otázka červených 

diplomů a jejich odlišení. 
d. Poslední bod se týkal elektronické evaluace předmětů. 

 
T. Weiss ukončil jednání AS FSV UK, poděkoval všem přítomným hostům a popřál jim i 
senátorům a senátorkám příjemné svátky a vše nejlepší do roku 2015. 
 

Tomáš Weiss, Ph.D. 
Zapsala: Bc. et Bc. Ema Šťastná 
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